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maandag 18 december 2017 
 
 
Betreft: “Het niet benutten van subsidiegelden veiligere spoorwegovergangen vanuit Ministerie 
Infrastructuur en Waterstaat .” 
 
Via Omroep Zeeland is vandaag bekend gemaakt dat er, ondanks waarschuwingen vanuit het 
Ministerie van infrastructuur en Waterstaat, geen subsidieaanvragen zijn ingediend voor het veiliger 
maken van zes spoorwegovergangen in Zeeland.  
 
1.  Was het college op de hoogte van de lijst met Landelijke Verbeterprogramma Overwegen, 
waarvoor zes overgangen in Zeeland in aanmerking konden komen? 
 
2.  Zo ja, welke afweging heeft het college gemaakt om deze kans op financiële steun voor het 
veiliger maken van Zeeuwse overgangen niet te benutten? 
 
3.  Is er overleg geweest met de betreffende gemeenten over mogelijke aanvragen in het kader 
van  het LVO? 
 
4.  Zo ja, op welke gronden is toen besloten geen actie te ondernemen op dit subsidieaanbod? 
 
5.  Welke mogelijkheden ziet het college om alsnog een beroep te doen op deze subsidie, nu ProRail 
aangeeft samen met gemeenten en provincie te willen blijven zoeken naar middelen en 
mogelijkheden om deze overwegen aan te pakken? 
 

 


	Art. 44 vragen van Statenlid Patricia van Veen – D66 Zeeland

